
ŽÁDOST O VÝPŮJČKU PROSTORU V ULICI MÁCHOVA 1607
PRO ÚČELY MÍSTA PRO SETKÁVÁNÍ A AKTIVITY RODIČŮ 

S PŘEDŠKOLNÍMI DĚTMI

Žádáme město Humpolec o výpůjčku prostor v přízemí ulice Máchova 1607 (bývalý Šatník
charity Havlíčkův Brod) pro účel sídla spolku.

1, důvod vzniku spolku
Záměr zřídit tento spolek a provozovat klubovnu/aktivity pro rodiče a nejmenší děti vznikl 
z následujících důvodů:
a) reakce na poptávku (viz příloha P1) po:
- interiérových aktivitách pro nejmenší - veškeré aktivity pro děti do tří let, které jsou v Humpolci
k dispozici mají plnou kapacitu a stávající nabídka nepokryje poptávku, ve stávající nabídce jsou
také pouze  pohybové aktivity  (v  SVČ a  u Renaty Štefkové),  dále Humpolecké hrátky vedoucí
jednou ze zakladatelek spolku (Petrou Váňovou), která by širší nabídku aktivit nabídla právě zde 
- místě pro setkávání maminek a předškolních dětí, ideálně s možností prostorově oddělit místo pro
nejmenší děti  pro jejich bezpečí - v současnosti  je v Humpolci  k dispozici herna v SVČ a pak
kavárna Čistá duše s dětským koutkem, oboje moc pěkné, ale poměrně malé, prostor pro nejmenší
není oddělen. 
- větší nabídce zábavných tematických akcí, kde by se děti prostě jen dobře pobavily
b) chceme cílit na zapojení i dalších maminek do činnosti spolku a tudíž vytvořit vyžití nejen pro
děti, ale i pro rodiče, což by tento provoz výrazně odlišilo od dvou výše zmíněných, maminky zde
nyní takovou možnost nemají
c) vycházíme ze statistik, podle kterých má v následujících letech počet dětí v Humpolci narůstat a
tudíž lze předpokládat, že poptávka se bude zvyšovat

2, založení spolku
-  v  současnosti  řešíme založení  spolku,  který by klubovnu provozoval.  Zakládajícími  členkami
budou: Ing. Žaneta Hermanová

Mgr. Ivana Kopicová
Bc. Petra Váňová (lektorka kroužků pro děti – v současnosti  působí v Humpolci,
v Pelhřimově a v Havlíčkově Brodě)

- ihned po získání prostoru budeme cílit na rozšíření členské základy tak, aby nás na provoz bylo
víc a klubovna tak mohla být v provozu častěji, do budoucna ideálně každý den.

3, záměr využití prostoru/náplň spolkové činnosti v měsících září - červen
- v počátku než bychom rozšířily členskou základnu a byly tedy schopné pokrýt více dnů bychom
měly v plánu fungovat následovně:

-  1x týdně volná otevřená herna/místo pro setkávání – potenciál zábavy a nalezení přátel pro
děti a odpočinku,  seznámení  a  vzájemné psychické  podpory  pro  rodiče,  bez programu  
nebo s lehčím programem max. 1 hod z celkového času
- 1x měsíčně zábavná tematická akce (s hudbou, programem,  případně  i  speciálním  
hostem)
- 1 až 2 x týdně aktivity pro děti od 6 m - 4 roky: malý výtvarník, hraní s plastelínou, četba a
poslech  pro  nejmenší,  vzdělávací  hraní  s  Montessori  hračkami  a  pomůckami,  hraní
s magnetickou stavebnicí, příprava na školku (nácviky rituálů apod.), hraní s kinetickým  
pískem/slizem/vodními perlami...)
- pravidelné mezigenerační akce (děti-senioři) ve spolupráci s Astrou (máme předjednáno)
- cca 1x 2 měsíce -  odborné přednášky týkající se péče o děti/rodinu/psychologii



4, místo 
Žádáme o výpůjčku prostoru Máchova 1607, Humpolec a to z následujících důvodů:
- docházková vzdálenost z centra města
- vhodná dispozice a vybavení - 2 pokoje, velká vstupní chodba vhodná pro parkování kočárků a
odložení bund, velká koupelna s dostatkem prostoru pro vybavení pro děti (přebalovací pult, nočník
apod.), kuchyňská linka
- prostor není nutné rekonstruovat a bylo by možné jej využít hned, což je v souladu s naší vizí
zahájení na začátku září (jako je školní rok a také z důvodu ochlazení)
- vstup je přímo z ulice a to bez schodů - dá se bezproblémově zajet s kočárkem a i z hlediska
plánovaných návštěv seniorů je toto velkou výhodou
- prostor je dostatečně velký pro plánovaný provoz i skladování pomůcek, díky vlastnímu prostoru
bychom měly neustálý přístup pro dostatečnou a kvalitní přípravu na větší akce
- velké prosklené plochy, které by byly skvělé pro propagaci spolkové činnosti a reklamu sponzorů

Na místě jsme se byly osobně podívat, pár fotek dáváme do přílohy P2.

Z hlediska polohy blízko centra by pro nás byl ještě lepším místem v současnosti nevyužívaný
prostor  bývalé  prodejny JIP na adrese Jana Zábrany  245,  Humpolec.  Tento prostor  je  ale  nyní
potřeba kompletně rekonstruovat, tudíž je pro nás zatím nevyužitelný, ale je možné o něm uvažovat
do budoucna a do té doby fungovat zde.

5, vize do budoucna:
- vytvoření širší komunity, ve které by byly organizátorkami samy maminky, což by vedlo k:

- dlouhodobé udržitelnosti záměru
- možnému rozšíření provozní doby
- možnosti seberealizace pro spoustu rodičů
- pestřejší nabídce aktivit pro děti dle schopností a dovedností maminek

-  možnost  využití  prostoru  v  námi  nepokrytých  časech  i  pro  další  spolky,  kterým  by  prostor
vyhovoval (bude vybaveno stoly,  židlemi...) - místo pro spolky bude v budoucnu také poměrně
nedostatkové,  Mikádo  je  už  nyní  poměrně  dost  obsazené  a  ZŠ  Husova  se  bude  výhledově
rekonstruovat a pro využití pro spolky nebylo v zadání rekonstrukce nadále počítáno
- možné zařazení občasných aktivit pro rodiče bez dětí (např. mateřský kruh, podnikavé ženy..) 
- možný pronájem na odpoledne např. na dětskou oslavu 

6, finanční rozvaha – náklady, o které žádáme Město Humpolec
Zápůjčku prostoru a proplacení energií na výše uvedený prostor. 

7, náklady, které plánujeme pokrýt z jiných zdrojů – sponzorské dary (někteří sponzoři již
nalezeni), dobrovolníci, spolek … 
uvedené ceny jsou pouze orientační, u některých položek nyní neznáme, tudíž neuvádíme
projektor ..........................................................................................................................……5 000 Kč
reproduktor……………………………………………………………………………...…….2000 Kč
kávovar.......................................................................................................................………..8 000 Kč
základní vybavení pro děti - dětský stoleček a židle, jídelní židlička, 
přebalovací pult/podložka,nočník, WC nástavec, stupátko, ohrádka, koberec, 
lehátko …………….…...............................................................................................……...15 000 Kč
hračky a pomůcky na aktivity ….…………………………….……………………6 000 - 10 000 Kč
úložné boxy…………………………………………………………………………….…….1 500 Kč
skříně/komody.................................................................................................…….................9 000 Kč
kancelářské potřeby…………………………………………………………………………..1000 Kč
nápoje pro dospělé (káva, čaj, apod.)……………………………………………………..…..1000 Kč



balené občerstvení pro děti..................................…………………………………...………..3000 Kč
Grafický návrh, logo, propagace, letáky…………………………….………………………………..?
čistící prostředky………………………………………………………………………..……...400 Kč
Doplňky a materiál na pořádání akcí…………………………..……………………….…….6000 Kč
Hosté na zábavných akcích………...………………………...……………………………….………?
odborné přednášky –hosté……………....................……...………………………………….………?
doplňkové vybavení: plastové nádobí, kapesníky, papírové utěrky, záslepky zásuvek……………....?

8, závěr
Rády bychom vytvořily příjemné místo s domácím prostředím, kde každý bude moct trávit čas tak,
jak bude chtít, odpočinkem u kávy a hraček nebo aktivitami. 
Místo, kde si děti pohrají, seznámí se, něco se přiučí a rodiče se zde nebudou cítit jako na návštěvě,
ale bude to tak trochu prostor nás všech.
Víme, že je zde již zažádáno o rekolaudaci na bytovou jednotku, ale k tomu prozatím nedošlo.
Předpokládáme ale, že ani to by nebyl problém, spolky mohou sídlit i v bytě.
Žádáme o poskytnutí tohoto prostoru pro komunitu, která bude prokazatelně v následujících letech
narůstat  (ze  stejného  důvodu  nyní  pracujete  i  na  rozšíření  kapacit  základních  škol)  a  po  jejíž
činnosti poptávka je. 
Pokud by prostor nebyl využíván tak hojně, jak my nyní předpokládáme, vždy můžete záměr změny
využití na městský byt provést později. 
Ale  proč  to  nyní  nezkusit,  když  máte  poptávku  i  zájemkyně  o  provozování,  včetně  zkušené
lektorky?

Děkujeme za zamyšlení a prosíme -  zkuste to.

V Humpolci dne 30. 6. 2024 Ing.  Žaneta  Hermanová
Mgr. Ivana Kopicová
Bc. Petra Váňová



PŘÍLOHA P1 - POPTÁVKA

1, osobní zkušenosti
V první řadě poptávku po dalších aktivitách nebo i jen místě pro setkávání maminek a dětí vnímáme
z osobního kontaktu s ostatními rodiči. Dokážeme si představit, že je pro vás těžké do akutnosti této
poptávky nahlédnout,  pokud se nenacházíte v cílové skupině. My v ní ale jsme a to každodenně. 

2, anketa
Jako další zdroj lze použít anketu, kterou jsme provedly na facebooku:

pro první možnost hlasovalo 54 osob, pro druhou 91 osob a pro třetí 19 osob.

3, nadprůměrný zájem o nově zřízený kroužek lektorkou Petrou Váňovou a její zkušenosti se
SVČ

Petra Váňová kroužek Humpolecké hrátky provozuje od září loňského roku, zde je její komentář
k začátku činnosti:
,,Na začátku srpna roku 2023, když jsem začínala s myšlenkou Humpoleckých hrátek, jsem oslovila
telefonicky paní ředitelku SVČ s tím, že bych tento kroužek chtěla vést pod nimi, jaké mají mají
možnosti. Poté jsem jí dle domluvy mou vizi posílala emailem. Byla jsem tam i na osobní schůzce,
kde jsem byla vyzvána o ukázkovou hodinu, aby se zjistil zájem ze stran maminek a SVČ si mohlo
udělat vlastní představu. Ze schůzky jsem odcházela s možností výběru, zda budu chtít kroužek vést
pod nimi, nebo jen formou pronájmu jejich velkého sálku. Obratem jsem paní ředitelce napsala, že
jsem se rozhodla být pod nimi, že to pro maminky bude nejjednodušší, ale nedostala jsem k tomu
vyjádření. V září proběhla ukázková hodina, na kterou dorazilo asi 40 dětí s maminkami, ze
zaměstnanců  SVČ  ale  nepřišel  nikdo.  Před  začátkem  ukázkové  hodiny,  mi  bylo  jednou
zaměstnankyní  oznámeno,  že  je  rozhodnuto,  že  z  jejich  strany  se  to  bude  realizovat  formou
pronájmu. Pokud mám zájem, tak se mám zastavit za paní ředitelkou případně podepsat nájemní
smlouvu. Doposud neznám důvod, proč nebyla možná spolupráce s nimi, proto jsem s touto vizí



dalších aktivit pro děti SVČ již neoslovovala. Původní plánovaná kapacita Humpoleckých hrátek
byla jedna skupina 8-10 dětí, nakonec probíhaly skupiny 2 a v jednom období docházelo skoro 30
dětí. Probíhaly v měsících říjen-červen ve frekvenci 2x měsíčně, z důvodu nového tématu na každý
termín. Nyní spolupracuji s Family Point Pelhřimov a Mateřským centrem Zvoneček v Havlíčkově
Brodě, které mě oslovily. V červenci bych měla začít studium rekvalifikace pedagoga volného času,
pokud se podaří, tak by měl být dokončen na konci srpna."



PŘÍLOHA P2 - FOTODOKUMENTACE
vstup:

místnosti:



vstupní chodba kuchyňská linka

hygienické zázemí:


